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Medalla de oro de 
Burjassot para el 
Colegio Mayor San 
Juan de Ribera

Burjassot tendrá 32 
millones de euros de 
Presupuesto para 2023 pág. 8

Las mejoras en los 
parques infantiles 
están prácticamente 
finalizadas

El Pleno ha aprobado los Presupuestos para el ejercicio del 2023, unos presupues-
tos que asciende a 32.382.789 euros y que suponen un aumento de casi el 12% 
con respecto al año pasado. El presupuesto del próximo año destaca por su mar-
cado carácter social, cuyos gastos siguen suponiendo casi el 40% del presupuesto 
total de la Corporación. 
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Burjassot se ha 
hermanado con la 
ciudad ucraniana de 
Irpin
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Éxito de la Ferias de 
Comercio y Hostelería y 
de la Infancia y 
Adolescencia

págs. 10 y 12

Ya contamos con el 
Plan de Infancia 
Municipal, aprobado 
por el Pleno

pág. 15
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Las obras de mejora en las 
aceras se unirán al 
finalizado Plan de Asfaltado 
A cargo del Presupuesto Municipal, se ha llevado a cabo el Plan de Asfaltado y, 
en breve, van a comenzar las obras de mejora de aceras y accesibilidad. En 
este caso, las obras se van a llevar a cabo gracias al Plan de Inversiones de la 
Diputación. Asimismo, ya han comenzado las obras en la Plaza del Pouet y, en 
unos meses, la peatonalización de la zona estará también finalizada. 

pág. 9

Divertida programación 
navideña para todas las edades
Las diferentes áreas municipales que conforman nuestro Ayuntamiento se han 
unido para ofrecer una variada y divertida programación navideña. La visita 
de ^Papa Noel, de los Reyes Magos, la Burjajove o la Feria y el Trenecito de Na-
vidad no faltarán en estos días tan especiales. 

pág. 13



2 / Actualidad

CASA CONSISTORIAL 
Pl. Emili Castelar, 1 
Centraleta 010/96 316 05 00 
 
POLICIA LOCAL 
Pl. Gómez Ferrer, 4  092/96 364 21 25 
 
GABINET PSICOPEDAGÒGIC 
Pl. 9 d’octubre, 11 CS. Díaz Pintado  96 364 04 25 
 
CASA DE CULTURA/IMCJB 
Mariana Pineda, 93-95  96 316 06 30 
 
CENTRE CULTURAL TÍVOLI 
Josep Carsí, 50  96 390 30 55 
 
TEATRE EL PROGRÉS 
Doctor Moliner, 12  96 390 13 97 
 
POLIESPORTIU MUNICIPAL 
Av. Vicent A. Estellés, s/n  96 364 34 65 
 
PAVELLÓ COBERT 
Pl. dels Esports, s/n  96 390 13 98 
 
PISCINA COBERTA 
Dr. Moliner/Sixto Cámara  96 363 45 06 
 
MERCAT MUNICIPAL 
Beniferri s/n  96 364 54 21 
 
CEMEF 
 C/ Virgen de los Desamparados, 26  96 316 02 50 
 
MAGATZEM MUNICIPAL 
Pintor Goya, s/n  96 364 50 48 
Gratuït 900 921 922 
 
CEMENTERI MUNICIPAL 
Av. V. Andrés Estellés, s/n  96 363 10 90 
 
COMISSARIA POLICIA NACIONAL 
Dr. P. Aleixandre, 2  091/ 96 390 54 50 
 
CENTRE DE SALUT 
Rubert  i Villó, 4 acc  96 342 57 00 
 
CENTRE DE SALUT (ESPECIALITATS) 
Beniferri, s/n  96 346 94 60/70 
 
ESPAI DONA 
Pl. Actor Antonio Valero (CS. AusiàsMarch) 96 390 67 18 
 
CENTRES SOCIALS 
Prof. E. Tierno Galván, 43  96 390 29 73 
Bailén, 17  96 363 08 88 
Pintor Goya, 6  96 364 59 57 
Villa del Pilar  96 390 35 15 
 
JUTJAT DE PAU 
Colom, 40  96 363 82 47 
 
PROTECCIÓ CIVIL 
Arturo Cervellera, 24 bj  96 316 05 06 
 
C. SOCIAL ISAAC PERAL 96 364 13 17 
 
C.M.S.S. VILLA DEL PILAR 96 390 49 11 
 
SEPE BURJASSOT 
Josep Carsí, 68-70 96 364 39 61 
 
CASA D’OFICIS 
Parc de l’Eixereta  96 363 70 76 
 
ESCOLA PERMANENT D’ADULTS 
Josep Carsí, 10  96 363 81 11 
 
CEIP FERNANDO DE LOS RÍOS 
Pl. Palleter, s/n  96 256 61 10 
 
CEIP MIGUEL BORDONAU 
Llibertat, 28  96 256 61 20 
 
CEIP SANT JOAN DE RIBERA 
José Carrau, 3  96 256 61 30 
 
CEIP LES SITGES 
Av. Maria Ros, s/n  96 120 58 25 
 
CEIP VERGE DESEMPARATS- EL POUET 
Plaça El Portalet,1 96 120 51 70 
 
LA NATIVITAT. Espartero, 2  96 363 52 62 
 
SANT MIQUEL ARCÀNGEL 
Patriarca, 2  96 363 99 65/95 77 
 
LA FONTAINE 
Pl. Concòrdia,13  96 363 17 90 
 
PATRONAT JOAN XXIII 
I. la Catòlica, 48  96 364 1958/363 85 04 
 
INSTITUT V. ANDRÉS ESTELLÉS 
Pl. Palleter, 5 96 120 62 20 
 
INSTITUT FEDERICA MONTSENY 
Av. Primer de Maig  96 120 61 45 
 
INSTITUT COMARCAL 
Maria Ros,s/n  96 120 62 90

ALCALDE DE L'AJUNTAMENT DE BURJASSOT 
 
Rafa García García 
PSPV-PSOE 
alcaldia@burjassot.es 
 
EQUIP DE GOVERN 
RESPONSABLES D'ÀREA 
 
PSPV-PSOE 
Igualtat, Feminisme, Transició Ecològica i Comunicació 
Rafa García García 
rafa.garcia@burjassot.es 
 
Joventut, Educació i Cultura 
Estefanía Ballesteros Martínez 
estefania.ballesteros@burjassot.es 
 
Urbanisme i Infraestructures 
Francisco Manuel Aragó Mengual 
fmanuel.arago@burjassot.es 
 
Serveis Municipals 
Manuel Pérez Menero 
manuel.perez@burjassot.es 
 
Benestar Social 
Yolanda Andrés Bonell 
yolanda.andres@burjassot.es 
 
Governació, Transparència i Atenció Ciutadana 
Juan Gabriel Sánchez Rodríguez 
jgabriel.sanchez@burjassot.es 
 
Hisenda, Desenvolpupament Comercial i Patrimoni 
Juan Manuel Hernando Cebriá 
jmanuel.hernando@burjassot.es 
 

REGIDORIES 
PSPV-PSOE 
Falles 
Estefania Ballesteros Martínez 
estefania.ballesteros@burjassot.es 
 
CEMEF 
Francisco Manuel Aragó Mengual 
fmanuel.arago@burjassot.es 
 
Educació i Promoció del Valencià 
Manuela Carrero García 
manuela.carrero@burjassot.es 
 
Festes i Protocol 
Manuel Pérez Menero 
manuel.perez@burjassot.es 
 
Participació Ciutadana, Tranparència, Protecció i Drets de 
la Infància 
Yolanda Andrés Bonell 
yolanda.andres@burjassot.es 
 
Esports 
Juan Gabriel Sánchez Rodríguez 
jgabriel.sanchez@burjassot.es 
 
Promoció d’Ocupació, Mercats, Comerç i OMIC 
Rosario Coca Segura 
rosario.coca@burjassot.es 
 
Cultura i Joventut, Memòria democràtica, Turisme i 
Patrimoni 
Javier Naharros Lozano 
javier.naharros@burjassot.es 

Serveis Socials i Sanitat 
Isabel María Mora Martínez 
isabelm.mora@burjassot.es 
 
Policia Local, Protecció Civil i Benestar Animal 
Juan Manuel Hernando Cebriá 
jmanuel.hernando@burjassot.es 
 
Personal i Majors 
Mª Ángeles Navarro Banacloy 
mangeles.navarro@burjassot.es 
 
PARTIDO POPULAR 
Marcos Campos Riquelme 
María José Bartual Martínez 
Germán Suay Martínez 
ppburjassot@gmail.com 
 
CIUDADANOS 
Antonio Subiela Chico 
Tatiana Sanchis Romeu 
burjassot@ciudadanos-cs.org 
 
COMPROMÍS 
Àngel Vázquez Martínez 
Maria Viu Rodríguez 
burjassot@compromis.ws 
 
TOTES PODEM 
María Muñoz Cuevas 
maria.munyoz@burjassot.es 
 
VOX 
José Vicente Aguilar Zaragoza 
jvicente.aguilar@burjassot.es

Tant l'alumnat com el professorat de 
l'IES Comarcall'IES Comarcal ha continuat també 
amb la seua formació dins del pro-
jecte Erasmus+. El turisme en temps 
del covid, el treball sobre les fakefake   
news news a Alemanya, on l'alumnat va 
estar acompanyat per les professores 
Nuria Martínez i Mª José Cob o l'es-
tada de la professora Emma Vañó a Is-
làndia o Madrid, participant en el 
curs sobre les Aules del Futur, han 
centrat l’activitat en aquests mesos.

Formació per a 
l’IES Comarcal

El Saló de Plens va acollir l'acte de 
lliurament dels premis a les guanya-
dores i guanyadores del concurs de 

portades que han il·lustrat les agen-
des escolars 2022-2023. Han guanHan guan --
yat un xec de 100 eurosyat un xec de 100 euros cadascun. 

Guanyadores portades agendes escolars

Aquest estiu, el professorat deel professorat de   
l'IES Feder ica Montseny l'IES Feder ica Montseny ha conti-
nuat la seua formació dins del pro-
grama Erasmus+. Tant a Budapest 
com a Niça, dos dels seus professors, 
Arturo Mora i Héctor Gras, van treba-
llar tot el relacionat amb la inclusió a 
l'aula. Miguel Ángel Orts va estar a 
Itàlia i a Dublín Raúl Fernánde. 
També a Itàlia, la professora Amparo, 
va rebre una altra formació sobre 
noves metodologies.

Erasmus+ IES 
Federica Montseny
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Editorial  

Es un año 
importante, el 
año del 
resurgir, con 
gestión 
municipal 
íntegra para la 
ciudadanía

Momento de echar la vista atrás
Estamos a punto de finalizar el año 2022 y es el momento de hacer balance, de tirar la vista atrás y analizar lo 
que ha sucedido. Y para mi es un año importante, porque es el resurgir de la nebulosa y la oscuridad en la que 
nos hundió la Covid-19, es volver a saborear sensaciones que casi habíamos olvidado, y volver a ver sonrisas, 
sentimientos y ánimos positivos. 

En el plano humano hay que celebrar el fin de dos años difíciles en los que el Ayuntamiento de Burjassot puso 
toda su energía en ayudar a las personas más necesitadas, volcarnos en atender cada caso, a cada ciudadana y 
ciudadano que estaba pasando por problemas. 

En el plano municipal y administrativo, ha sido un año fructífero porque nos ha permitido atender gestiones y 
proyectos que paralizaron la Covid en una legislatura extraña y anómala como ninguna. Ha sido un 2022 frené-
tico de gestión, poque por fin, hemos podido dedicar los recursos municipales a lo que era la gestión habitual, 
hemos podido tramitar el contrato de la retirada de residuos y la limpieza, dándole un vuelvo a nuestra ciudad 
en cuanto a mantenimiento se refiere, hemos avanzado en el asfaltado, en la pintura vial, en los parques y jar-
dines, en las instalaciones deportivas, en el mantenimiento de las instalaciones sociales, hemos intentado 
gestionar todo lo que no se pudo hacer durante los dos años de pandemia que centraron los esfuerzos a nivel 
social. 

Hemos puesto proyectos en marcha como la nueva Vía Verde en el Empalme o la remodelación de la Plaza del 
Pouet que planteará un casco histórico peatonal para las y los vecinos que nos permitirá asomarnos a la 
huerta, hemos trabajado en educación, en servicios sociales, en igualdad, en sostenibilidad, en deportes, y en-
tendemos que el resultado de 2022 es muy positivo para nuestra ciudad y los que en ella residimos. 

Desde aquí, quiero desearos unas buenas Navidades y un Feliz Año 2023, que estoy seguro será un año de su-
peración y de avances. 

Moment de tirar la vista arrere 
Estem a punt de finalitzar l'any 2022 i és el moment de fer balanç, de tirar la vista arrere i analitzar el que ha succeït. I 
per a mi és un any important, perquè és el ressorgir de la nebulosa i la foscor en la qual ens va afonar la COVID-19, és tor-
nar a assaborir sensacions que quasi havíem oblidat, i tornar a veure somriures, sentiments i ànims positius. 

En el pla humà cal celebrar la fi de dos anys difícils en els quals l'Ajuntament de Burjassot va posar tota la seua energia 
a ajudar a les persones més necessitades, bolcar-nos a atendre cada cas, a cada ciutadana i ciutadà que estava passant 
per problemes. 

En el pla municipal i administratiu, ha sigut un any fructífer perquè ens ha permés atendre gestions i projectes que van 
paralitzar la Covid en una legislatura estranya i anòmala com cap. Ha sigut un 2022 frenètic de gestió, perquè per fi, 
hem pogut dedicar els recursos municipals al que era la gestió habitual, hem pogut tramitar el contracte de la retirada 
de residus i la neteja, donant-li un torne a la nostra ciutat quant a manteniment es refereix, hem avançat en l'asfaltat, 
en la pintura viària, als parcs i jardins, en les instal·lacions esportives, en el manteniment de les instal·lacions socials, 
hem intentat gestionar tot el que no es va poder fer durant els dos anys de pandèmia que van centrar els esforços a ni-
vell social. 

Hem posat projectes en marxa com la nova Via Verda en l'Entroncament o la remodelació de la Plaça del *Pouet que plan-
tejarà un centre històric per als vianants per a les i els veïns que ens permetrà apuntar-nos a l'horta, hem treballat en 
educació, en serveis socials, en igualtat, en sostenibilitat, en esports, i entenem que el resultat de 2022 és molt positiu 
per a la nostra ciutat i els que en ella residim. 

Des d'ací, vull desitjar-vos un bon Nadal i un Feliç Any 2023, que estic segur serà un any de superació i d'avanços. 

Rafa García García 
Alcalde de Burjassot

Final de obras en El Empalme
El Consejo de las Niñas y los Niños de Burjassot retomaba su actividad después dConsejo de las Niñas y los Niños de Burjassot retomaba su actividad después de las vacaciones 
de verano y, tras una jornada de trabajo, sus componentes mantenían su primera reunión con el Alcalde, 
Rafa García. En este encuentro, que se celebraba en el Salón de Plenos del Ayuntamiento, se ha trasladado 
al máximo representante municipal la primera batería de mejoras que,la primera batería de mejoras que, entre todos y todas, y con la 
ayuda y asesoramiento de los técnicos coordinadores, han consensuado para, desde su particular punto de 
vista, mejorar el municipio para que sea una localidad cada vez más enfocada a los niños y las niñas que en 

Consejo de las Niñas y los Niños de Burjassot 
El Alcalde de nuestro muAlcalde de nuestro mu --
nicipio,Rafa García,nicipio,Rafa García, ha 
acompañado a la Consellera 
de Política Territorial, Obras 
Públicas y Movilidad, Rebeca 
Torró, en su visita a Burjas-

sot para hacer el segui-
miento de la recta final de 
las obras de soterramientosoterramiento   
de las vías entre la estade las vías entre la esta --
ción de El Empalme y lación de El Empalme y la   
de Bur jassot.de Bur jassot. 
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Dinamització del 
Mercat Municipal

Al llarg d'aquests mesos, des de la Regidor ia de Codes de la Regidor ia de Co --
merç i Mercats, dir igida per Rosa Coca, s'han dut amerç i Mercats, dir igida per Rosa Coca, s'han dut a   
terme diferents campanyes de dinamització comerterme diferents campanyes de dinamització comer--
cial en el Mercat Municipal l’Almara.cial en el Mercat Municipal l’Almara. Comptant amb 
el suport de l'Associació de Comerços del propi mercat, 
Codemer, juntament amb CEMEF,Codemer, juntament amb CEMEF, s'han realitzat sor-
tejos en els quals les usuàries i els usuaris d'aquest 
espai municipal han tingut molt fàcil la seua participació 
ja que, tan sols, havien de comprar en els comerços del 
Mercat. Patinets elèctrics, robots aspiradors i de cuina i 
fregidores d'aire han sigut els premis que s'han pogut 
entregar. Totes i tots els guardonats coincidien a ressal-
tar la importància d'aquestes campanyes i la gran aten-
ció que tenen en el Mercat Municipal l’Almara. 

Jaume I per a celebrar el 9 d’Octubre 
Des de la Regidoria de Promoció del Valencià,Regidoria de Promoció del Valencià,   
dir igida per Manuela Carrero, a través d’Adir igida per Manuela Carrero, a través d’A --
vivaviva, l'oficina de promoció del valencià, se cele-
brava el 9 d’Octubre, amb els escolars de quart de 
primària del municipi als quals se'ls entregava un 
còmic de Jaume I. En total, s'han repartit 300En total, s'han repartit 300  
còmics còmics a través dels quals es conta una part de la 
història de l'antic Regne de València als més xico-
tets de la manera més entretinguda. Editats per 
l'Acadèmia Valenciana de la Llengua, el còmic 
està escrit i editat per Jesús Huguet i comptea la 
vida del fundador del poble valencià. 

Com és habitual, durant els mesos d'estiu, la Brigada Muni-
cipal d'Obres, coordinada des de la Regidoria de Serveisdes de la Regidoria de Serveis  
Municipals per Manuel PMunicipals per Manuel Péérez Menero,rez Menero, ha escomés dife-
rents obres de manteniment i millora en els centres educa-
tius del nostre municipi. Les millores s'han realitzat en els 
CEIP Sant Joan de Ribera, Les Sitges, El Pouet i Miguel Bor-
donau i, a les Escoles Infantils Municipals i a l'Escola d'A-
dults, s'ha procedit al repàs general d'obra de paleta, 
fusteria, electricitat, lampisteria, jardineria i pintura.

Millores als centres escolars

La Regidora de Comerç i  Mercats de l'Ajuntamentde Comerç i  Mercats de l'Ajuntament   
de Bur jassot,  Rosa Coca,de Bur jassot,  Rosa Coca, ha participat en la Jor-
nada Mediació de Proximitat de la Conselleria de Jus-
tícia, Interior i Administració Pública i ha recollit, de 
mans del Director General de Reformes Democràtiques 
i Accés a la Justícia, José García Añón, la placa acrela placa acre --
dit ativa del  ser vei  Mediapropdit ativa del  ser vei  Mediaprop que ja es presta en 
el municipi amb cita prèvia que es pot sol·licitar des 
de la web municipal, www.burjassot.org. 

Acreditació del servei Mediaprop

Promoció i ús del valencià
Des de la Regidoria de Promoció del Valen-
cià s’ha fet el lliurament dels Premis a l'Ús 
del Valencià en el Comerç, les Falles i l'Es-
port 2022. La novetat de l'edició d’en-
guany és que a la categoria de comerç, 
s'han sumat dos àmbits més: l'ús del val'ús del va--
lencià en les falles i en el món delencià en les falles i en el món de  
l'esports local.l'esports local. Unes setmanes després 
del lliurament dels premis, Burjasot 
també va estar present en la Diputació de 
València en el lliurament de guardons de 
la citada administració als comerços que 
han participat en la campanya de promo-
ció del valencià d'enguany. Concreta-
ment, en el cas de Burjassot, els dos 
comerços que han rebut el guardó han 
sigut Calandín i A Riure, guardonats com 
primer i segon, respectivament, en la 
campanya desenvolupada en el municipi 
en la qual huit dels seus comerços es van 
emportar els reconeixements. 

Camins escolars segurs
Dins del projecte de la Ciutat de les xiquetes i els xi-
quets, de Francesco Tonucci, l'Ajuntament ha comenl'Ajuntament ha comen --
çat a treballar en l'elaboració de Camins Escolarsçat a treballar en l'elaboració de Camins Escolars   
Segurs Segurs perquè els escolars del municipi acudisquen ca-
minant als seus centres sense cap perill. Aquesta nova 
acció, que suposa un treball multidisciplinari des de 
totes les àrees municipals, té com a objectiu que els es-
colars del municipi acudisquen als seus centres cami-
nant, sent aquesta una opció més saludable, més 
amable amb el medi ambient i que afavoreix l'autonofavoreix l'autono --
mia i la socialització de l'alumnat.mia i la socialització de l'alumnat. 
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el precio de la gasolina y las elevadas facturas de la luz que 
hacen inviable que muchos hogares enchufen la calefac-
ción este invierno y los aires acondicionados en verano. 
Por eso dejé claro en mi intervención que desde el Partido 
Popular vamos a defender siempre rebajas fiscales que ali-
vien los bolsillos de las familias y bajadas de impuestos a 
comerciantes y empresarios como la rebaja del IBI que pro-
pusimos en el pleno anterior y que fue rechazada con fal-
sos argumentos por el PSOE. Y como los socialistas se 
niegan, incluiremos en nuestro programa electoral bajadas 
de impuestos locales para dejar de sangrar a los burjasso-
tenses ya que tenemos los tipos tributarios más elevados 
de nuestro entorno. 
Otro punto que señalé, es que las par-
tidas dedicadas al comercio local y 
apoyo a emprendedores son insufi-
cientes en la relación al presupuesto 
total, la medida de bonos comercia-
les solo contempla 5.000  exigíamos 
como mínimo 30.000  para poner en 
marcha una campaña que ha sido 
muy bien acogida en otros munici-
pios. 
En contraposición a las escasas lí-
neas económicas dedicadas a la pro-
moción económica, la partida de comunicación 
institucional crece hasta los 220.000  dejando claro que la 
prioridad del PSOE es la propaganda y autobombo en año 
electoral, los burjassotenses no deben costear las campa-
ñas publicitarias del alcalde que se basan en mucha foto y 
poca gestión. 
Vamos a seguir reclamando políticas de empleo que para el 
Partido Popular deben de ser un pilar fundamental, por eso 
siempre hemos defendido el programa “Burjassot te Beca”, 
una iniciativa laboral de formación para jóvenes de la que 
se podrían beneficiar 100 burjassotenses anualmente y 
que el Partido Socialista desprecia sistemáticamente de-

jándolo sin ejecutar durante tres años, lo incluiremos en el 
programa electoral y lo ejecutaremos de manera inmediata 
si lo burjassotenses nos otorgan su confianza dentro de 
cinco meses. 
A la nefasta gestión municipal del PSOE, hay que sumar los 
desplantes de las fuerzas de izquierdas que gobiernan en 
la Generalitat Valenciana con nuestra ciudad, dando la es-
palda a reivindicaciones históricas de infraestructuras que 
necesitan urgentemente para mejorar la vida de los burjas-
sotenses como son el soterramiento de las vías a su paso 
por nuestro termino municipal y la insonorización de la CV-
35 que perturba el descanso de miles de vecinos. Durante 
los gobiernos del Partido Popular el alcalde cogía el megá-

fono, organizaba manifestaciones y 
colgaba pancartas criticando la falta 
de inversiones, desde hace casi ocho 
años está muy callado, seguro que es 
porque al megáfono se le han aca-
bado las pilas y no es que ahora 
manda su jefe Ximo Puig en compa-
ñía de Compromís y Podemos. 
Se avecinan unas elecciones munici-
pales trascendentales de una impor-
tancia vital en las que nosotros 
vamos liderar la alternativa a los go-

biernos sucesivos del PSOE que han lastrado el progreso de 
Burjassot, entramos en un año electoral en el que iremos 
desgranando nuestras propuestas basadas en rebajas fis-
cales, apoyo a nuestros sectores económicos, apuesta por 
el empleo de calidad e incremento exponencial inversiones 
en materia de seguridad y mantenimiento de nuestros par-
que y jardines. 

 
 

Marcos Campos Riquelme 
   Portavoz Grupo Municipal PP 

ppburjassot@gmail.com 

las y los ciudadanos de Bur jassotlas y los ciudadanos de Bur jassot, su bienestar, su 
calidad de vida, que tenga todos los servicios y necesi-
dades cubiertas, y en resumidas cuentas, ese ha sido 
nuestro trabajo desde el inicio de legislatura, máxime, 
teniendo en cuenta los años pasados con la pandemia. 
Durante el año 2022 el Ayuntamiento ha geneurante el año 2022 el Ayuntamiento ha gene --
rado una impor tante gestión municipalrado una impor tante gestión municipal, una vez 
atendidas las demandas más importantes generadas 
por la Covid y que obligaron a modificar parte de los 
presupuestos de 2020 y 2021 para atender las necesida-
des sociales de la población, modificaciones que llega-
ron a superar el millón de euros por ejercicio fiscal y 
que ayudaron a centenares de vecinas y vecinos a salir 
de una situación, cuando menos, preocupante. 
Retomada nuestra rutina, digamos 
administrativa, hemos sido capahemos sido capa --
ces de hacernos eco de todas lasces de hacernos eco de todas las   
necesidades de Bur jassot y llenecesidades de Bur jassot y lle --
varlas a cabo casi tan solo en unvarlas a cabo casi tan solo en un   
añoaño. 
Sin aumentar el nivel impositivoSin aumentar el nivel impositivo   
desde hace más de 10 años, este 
Equipo de Gobierno socialista ha 
gestionado un presupuesto en 2022 
en el que se han realizado un gran 
número de actuaciones necesarias 
en las instalaciones municipales y la ciudad en general. 
Instalaciones depor tivas, culturales, sociales, caInstalaciones depor tivas, culturales, sociales, ca --
lles, parques y jardines, juegos infantiles, cenlles, parques y jardines, juegos infantiles, cen --
tros de mayores, espacios públicos en generaltros de mayores, espacios públicos en general   
han sufr ido mejoras considerables y remodelaciohan sufr ido mejoras considerables y remodelacio --
nes que nos han permitido aumentar el nivel denes que nos han permitido aumentar el nivel de   
satisfacción ciudadanasatisfacción ciudadana. Nuestras calles y plazas 
están en condiciones perfectas de limpieza gracias a la 
finalización del nuevo contrato que nos ha permitido 
duplicar esfuerzos. 
Asimismo se han abierto nuevas instalaciones y están 
en vías de apertura y remodelación las que no se han 

podido finalizar a lo largo de este año. Y como colofón, 
se han planteado proyectos que dignifican espacios, 
como la remodelación de la Plaza del Pouet y el ChaPlaza del Pouet y el Cha --
let de Garínlet de Garín, o generan nuevas áreas de esparcimien-
tos para la ciudadanía, como la nueva Vía Verde Vía Verde que se 
ubicará en el espacio liberado por el soterramiento de 
la vía férrea a su paso por el EmpalmeEmpalme, un barrio que re-
nace y recobra su esencia urbana, con nuevas calles, ac-
cesos y dotaciones. 
Y al mismo tiempo que se ha realizado esta gesY al mismo tiempo que se ha realizado esta ges --
tión, nunca hemos perdido de vista las necesidatión, nunca hemos perdido de vista las necesida --
des sociales de nuestros ciudadanosdes sociales de nuestros ciudadanos. Más y mejores 
servicios sociales con el Contrato Programa, mejor aten-
ción a los colectivos más desfavorecidos, más atención 

a la infancia, a nuestras mujeres, 
a nuestros mayores. Una progra-
mación cultural repleta de activi-
dad para mayores, jóvenes y 
pequeños, una atención educa-
tiva exhaustiva en todos los cen-
tros educativos, una gestión 
económica que permite reducirreducir   
la deuda municipal de 733la deuda municipal de 733   
euros por habitante en el añoeuros por habitante en el año   
2012 a 92 euros en el año2012 a 92 euros en el año   
20222022, y un presupuesto de 32 mi-

llones de euros para el año 2023 que, sin tocar tampoco 
los impuestos, nos permitirá seguir haciendo proyectos 
nuevos. 
Desde aquí, esperanzo que el 2023 llegue cargadoDesde aquí, esperanzo que el 2023 llegue cargado   
de energía y positivismo, os deseo una Buenasde energía y positivismo, os deseo una Buenas   
Fiestas navideñas y un Feliz AñoFiestas navideñas y un Feliz Año. 
 
 
 

Francisco Manuel Aragó Mengual  
Portavoz Grupo Municipal PSPV-PSOE 

agrupacion@psoeburjassot.es 

Francisco Manuel Aragó Mengual 
Partido Socialista (PSPV-PSOE)

Marcos Campos Riquelme 
Partido Popular

Siempre que finaliza un año, tende-
mos a resumir lo que hemos hecho 
durante esos 365 días, hacemos un 
repaso mental de nuestras actuacio-
nes, de nuestras propuestas, y este 
año, con más motivo aun si cabe, es 
el momento de hacer el balance del 
ejercicio 2022. 
El Equipo de Gobierno socialistaEquipo de Gobierno socialista   
del Ayuntamiento siempre tendel Ayuntamiento siempre ten --
drá como premisa y objetivo adrá como premisa y objetivo a   

Burjassot 
merece más

Gestión 
municipal 
integral para 
todos los 
ciudadanos

Hace unas semanas se celebró el 
pleno extraordinario, por la mañana y 
sin la posibilidad de que los burjasso-
tenses pudiesen asistir, en el que se 
debatió el presupuesto municipal 
para el año 2023, que el Partido Popu-
lar de Burjassot no ha respaldado, 
porque las cuentas no reunían las con-
diciones propicias para la nueva co-
yuntura económica y social que 
aventuran los indicadores. 
En la actualidad atravesamos una cri-
sis inflacionaria brutal, con un índice 
los precios disparado que ha produ-
cido que la cesta de la compra se haya 
convertido en una losa importante, 
llevando a muchas familias a tener 
que hacer malabares para poder llevar 
a final de mes. A esto hay que sumarle 

2022 ha sido un año 
de proyectos, de 

avances y de logros

Voy a seguir 
trabajando en 

soluciones para los 
problemas de los 
burjassotenses
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la primera moción para exigir obras de mejora en los 
pasos a nivel de Burjassot, especialmente el de Ma-
riano Ribera. 
• La Generalitat anunció en febrero de 2022 que desti-
naría más d 4 millones de euros a realizar obras de me-
jora de las condiciones de seguridad y accesibilidad en 
los pasos a nivel de las líneas 1, 2 y 3.  
Desde que nos enteramos de la noticia que anunciaba 
la inversión en materia de seguridad en los pasos a 
nivel, en TODOS los plenos desde marzo de 2022, Ciu-
dadanos Burjassot hemos preguntado al equipo de go-
bierno qué obras iban a realizarse, principalmente en 
el paso a nivel de Mariano Ribera. Les hemos insistido 
en que estén encima, que presionen y que se acabe 
con los pasos a nivel tercermundistas que sufrimos en 
Burjassot. 
La respuesta siempre fue que pre-
guntarían, que insistirían, que 
ellos también estaban preocupa-
dos, bla, bla, bla… Porque el re-
sultado es más que evidente: 6 
años y 4 millones después, los 
pasos nivel siguen igual, al menos 
para los peatones, porque los 4 
millones se han gastado en hacer 
más suave el paso de los coches por encima de las vías. 
Algo realmente desolador. 
He nombrado ya varias veces el paso a nivel de Ma-
riano Ribera, pero es que es un paso a nivel que clama 
al cielo por su especial peligrosidad. 
Como sabrán todos ustedes, el tránsito de peatones 
por ese punto negro de las vías es constante y espe-
cialmente de niños que van hacia el IES Comarcal o los 
colegios más cercanos. Los vehículos pasan a escasos 
centímetros de la gente, el peligro de atropello es 
enorme durante todo el día y ni FGV ni nuestro equipo 
de gobierno se preocupan por ello. 

Cuando la Generalitat no estaba gobernada por el 
PSOE sí que se cortaban las vías y se hacían manifesta-
ciones. Ahora que gobiernan los mismos que en nues-
tro Ayuntamiento, en vez de solucionar esos 
problemas que se reclamaban, se opta por agachar la 
cabeza y no levantar la voz. 
Nosotros, desde Ciudadanos Burjassot, hemos insis-
tido con más mociones, con preguntas en el pleno, 
con enmiendas a los presupuestos de la Generalitat… 
pero nos hemos encontrado con un muro. Y es que pa-
rece que la seguridad de sus vecinos no importe a nin-
guno de quienes nos gobierna. Nos apoyan las 
mociones, ponen caras afligidas cuando preguntamos 
por ello en el pleno, se les llena la boca de buenas in-
tenciones, pero llegado el momento de dar un golpe 
sobre la mesa… las manos en los bolsillos. 

En la Conselleria pasan de Burjas-
sot, no les importamos. Y eso es 
así porque nuestro alcalde y su 
equipo de gobierno no quieren in-
comodar al conseller de turno, 
que es de su mismo partido. 
En este año nuevo de elecciones 
tendremos calles asfaltadas y co-
lumpios nuevos en los parques, 

pero, desgraciadamente, seguiremos jugándonos la 
vida para cruzar las vías en Burjassot. Llega 2023, 
pero aquí aún parece que vayamos en el “trenet”.  
 
 
 
 

 
 

Toni Subiela Chico 
 Portavoz Ciudadanos-C’s Burjassot 

                                 grupo.ciudadanos-cs@burjassot.es

Des de Compromís per Bur jassot, som absolutament sensibles a 
les necessitats dels nostres veïns i veïnes, que, òbviament, són 
també les nostres. Necessitats quotidianes que tenen a veure 
amb l’oratge i el preu de les coses, amb la contaminació i el 
transport, amb el confort a casa i amb la possibilitat d’educar els 
nostres f ills i f illes de la millor manera possible. Necessitats com 
fer de Bur jassot una ciutat habitable, amable i acollidora, que és 
el que pensem que vol la ciutadania.  
Per això, al llarg de l’any hem presentat mocions, hem formulat 
preguntes i hem elevat precs a l’equip de govern que tenien com 
a objectiu resoldre els problemes que ens 
afecten com a individus i com a poble, 
des de l’àmbit local f ins a l’universal. 
Així, hem demanat reiteradament a l’e-
quip de govern que facilite la gestió de 
les energies renovables mitjançant la cre-
ació de comunitats energètiques locals, 
la instal·lació de panells solars en edif i-
cis municipals i de carregadors de vehi-
cles elèctr ics i l’exempció del pagament 
de l’IBI per a les llars amb plaques solars. 
També hem sol·licitat que es reivindique 
la necessitat de comptar amb un trans-
por t públic millor, més adequat a les ne-
cessitats, especialment, de la joventut: bicicletes municipals i un 
horar i de metro més ampli.  
La gent gran, amb la problemàtica que compor ta la falta d’aten-
ció dels bancs ens ha preocupat com per a demanar amb una 
moció que es prengueren mesures des del consistor i per a resol-
dre este gran problema. Però també la joventut i la infància ens 
han ocupat durant l’últim any —de fet, durant tota la legisla-
tura…—, per això hem instat l’equip de govern a prendre mesu-
res contra les cases d’apostes i els bingos, especialment si es 
troben prop dels centre educatius; i per això hem reclamat mit-
jançant preguntes la reparació d’espais infantils i de passos de 
vianants. 
Considerem que la par ticipació en el govern del nostre poble és 
un valor que s’ha de promoure, i per això hem par ticipat en les 

eines que se’ns han posat a l’abast, i hem contr ibuït a impulsar 
idees que han aconseguit el supor t de la ciutadania, com el 
mural Estellés que s’acaba d’instal·lar en el centre social Ausiàs 
March. En esta línia, hem cr iticat la manca de sensibilitat de l’e-
quip de govern, que ha deixat de banda l’associació de veïns i veï-
nes de l’Empalme que, després de demanar el soterrament de les 
vies durant més de 20 anys, no ha merescut ser convocada per a 
opinar sobre la urbanització de l’espai. 
D’altra banda, si hi ha un aspecte que ha caracter itzat la nostra 
formació política, és la sensibilitat envers la cultura i les tradi-

cions del poble, i la fermesa en la seua de-
fensa. En este sentit, seguim reclamant 
sense descans l’ús del valencià en les comu-
nicacions quotidianes de l’administració 
local, la posada en valor del llegat del nos-
tre poeta, Vicent Andrés Estellés per mitjà 
de la Fundació VAE, i la necessitat impe-
r iosa de restaurar el Pati de les Sitges per-
què l’any del seu 450 aniversar i puguem 
contemplar amb orgull el nostre monument 
emblemàtic. 
Com es pot veure, els últims mesos hem fet 
el que ens és propi: preocupar-nos i ocupar-
nos de Bur jassot. I la nostra intenció és se-

guir fent-ho d’ací a les eleccions municipals, i tant de temps com 
els bur jassoters i les bur jassoteres ens atorguen la seua con-
f iança. Mentres esperem que arr ibe eixe moment, volem desitjar 
a tothom unes bones festes i un 2023 compromés i combatiu: se-
guim lluitant per millorar Bur jassot!                                                                                        

                             
 
 
 
 
 

Àngel Vàzquez 
Portaveu Compromís per Burjassot 

burjassot@compromis.ws

Pasan de 
Burjassot

Toni Subiela Chico 
Ciudadanos

Àngel Vàzquez 
Compromís per Burjassot

El gobierno municipal de Burjassot 
no se preocupa de la seguridad de 
sus ciudadanos y antepone la obe-
diencia al PSOE, ante la reivindica-
ción de las reformas de los pasos a 
nivel. 
Ese podría ser el resumen del artí-
culo que van a poder leer a conti-
nuación, pero pongámonos en 
antecedentes: 
• Según el “Informe sobre la situa-
ción de los pasos a nivel peatona-
les y los pasos entre andenes en 
FGV-VALENCIA”, en Burjassot sufri-
mos hasta 10 pasos a nivel entre 
las líneas 1 y 2 de Metrovalencia 
(no contamos el tranvía). 
• De esos 10 pasos a nivel, 3 son 
considerados de ALTO RIESGO 
• En 2016, Cs Burjassot presentó 

Seguim lluitant 
per Butjassot
A les por tes d’un any nou, i a mig any 
escàs de la pròxima contesa electoral, és 
el moment de fer la vista arrere i valorar 
què han donat de sí els últims dotze 
mesos. Vivim temps complexos, i quan ja 
pensàvem que res podr ia ser més descon-
cer tant que una pandèmia, l’efecte papa-
llona de la guerra d’Ucraïna ens por ta un 
encar iment generalitzat en la cistella de 
la compra. I, per descomptat, en l’energia 
que usem a casa o per a desplaçar-nos. A 
més, els efectes del canvi climàtic cada 
dia es deixen notar amb més força al nos-
tre voltant, en forma de pluges torren-
cials i sequeres esgotadores, que en 
def initiva, i més enllà de la dif icultat per 
a dur una vida ‘normal’, signif iquen que la 
realitat del planeta cada dia és més hostil 
per a les persones. 

Optan por agachar 
la cabeza y no 
levantar la voz

Els últims mesos hem 
fet el que ens és propi: 

preocupar-nos i 
ocupar-nos de 

Burjassot
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hemos podido ver la ampliación de los pliegos de los servicios de limpieza, 
pero, siempre hay peros, parece que se ha improvisado mas que hacer un 
estudio detallado de las necesidades y de las carencias de nuestro munici-
pio, pero a pesar de las carencias, felicitémonos como vecinos por lo reali-
zado. 
Pero si, llegamos a un nuevo año, un año con elecciones municipales y au-
tonómicas, y ahora es cuando los gobiernos tanto locales como autonómi-
cos se ponen las pilas y se acuerdan de que hay que hacer mejoras y 
arreglos en la ciudad, queremos recordar a los responsables de la gestión 
municipal y autonómica que los ciudadanos quieren que estemos pendien-
tes toda la legislatura y no solo al final de la misma, siendo esto un mal en-
démico de las administraciones, por lo que es algo a tener en cuenta en 
años venideros. 
Desde aquí también queremos desearle pronta 
recuperación a nuestro agente de la policía 
local que, arriesgando su vida junto con el 
resto de los compañeros, que antepusieron su 
propia seguridad para proteger la nuestra se 
enfrentaron a un morlaco fuera de control, que 
se escapó del matadero y término golpeando a 
nuestro agente, el cual acabo en el hospital in-
gresado, evitando que pudiera entrar en nues-
tra población y en la vecina valencia y 
ocasionar desgracias a nuestros vecinos, por lo que sería conveniente re-
cordar que hay que mejorar la seguridad en estos temas. 
Vox está trabajando para la realización de un programa electoral para 
todos los vecinos, donde todos estemos representados, donde las perso-
nas son lo primero, todas las personas. Donde los lobbys no tienen cabida. 
La formación y empleo de los vecinos es una de las prioridades de nuestra 
formación, ya que con formación y empleo adecuados podremos mante-
ner nuestra vivienda y a nuestra familia. 
Dos pilares que hoy en día se están viendo afectados por las políticas socia-

listas. 
Nuestra vivienda es sagrada y hoy en día peligra con sólo salir a la calle de 
ser ocupada por vividores del sistema y de las pagas gratuitas, las cuales 
son financiadas por todos los contribuyentes de bien. 
La familia es atacada en todos sus sentidos donde hoy en día un animal dis-
pone de más derechos que los propios humanos. 
La inseguridad que estamos viviendo últimamente en nuestras calles, a 
pesar de la gran labor de nuestra policía local y policía nacional , a la cuales 
agradecemos toda su dedicación, donde mayormente falla a nivel judicial, 
cuando los supuestos delincuentes quedan en libertad antes que se haya 
terminado con la documentación, el círculo vicioso que nunca acaba , 
cuando la impunidad reina para muchas personas. 

Estas fiestas navideñas van a ser las primeras sin 
restricciones desde que entraron en vigor las nor-
mativas del gobierno socialista, por lo cual y 
desde el grupo municipal VOX os pedimos cau-
tela y moderación con los excesos que estos días 
podamos cometer, para poder celebrar las mis-
mas con la mayor seguridad posible. 
 
Felices fiestas, buen fin de año y un venturoso 
año 2023. 
                                                                     

                             
 
 
 
 
 

                          José Vicente Aguilar Zaragoza 
              Portavoz VOX 

                                jvicente.aguilar@burjassot.es 

Tenim carrers asfaltats (lamentem les molèsties) i algun solar que 
estava en estat d'insalubritat i brutícia ja no ho està. Recordem 
que aquestes millores van costar 2 mocions i 3 mesos de treball. 
Les obres del poliesportiu ja sembla que estan acabades. Els usua-
ris i usuàries de les instal·lacions ja la gaudeixen. 
Es va celebrar la tradicional fira de comerç, on vam gaudir de la 
nostra hostaleria i vam veure com els comerciants donen vida a 
Burjassot. Després de dos anys sense fira, va ser gratificant recu-
perar-la, malgrat el descens en participació. Tant de bo que l'any 
que ve amb una corporació nova hi haja canvis per a millor, clar. 
Cal esmentar que s'ha notat l'ampliació de plantilla en la neteja 
viària i l'ADN caní també ha tingut una bona acollida entre els 
amos i propietàries de mascotes. Aquesta 
proposta venia en el nostre programa. 
A nivell polític i de gestió municipal des de 
Totes Podem hem presentat una moció per 
a la instal·lació de jardins sensorials en 
parcs i jardins. Aquesta moció té com a fi-
nalitat estimular els 5 sentits i millorar la 
qualitat de vida de xiquets, xiquetes i per-
sones majors, sense deixar de ser un espai 
lúdic i recreatiu per a tot el poble. Això es 
va aconseguir gràcies al diàleg i col·laboració amb l'equip de go-
vern. Si es vol, es pot. 
També vam assistir al consell de comerç del qual formem part i que 
ens va donar una de freda i una de calenta. Es va informar de les 
activitats realitzades per la regidoria i es va dir que s'havia habili-
tat una partida pressupostària de 5.000  (si, 5.000 ) quan po-
bles com Torrent han gastat 150.000 . Aquesta és la de freda. Al 
mateix temps, se'ns va informar que el pla d'actuació comercial 
després de mesos d'espera veurà la llum pròximament. Creiem que 
una enquesta realitzada a 100 comerços d'un total de més de 450 
no és representativa, ja que és poc menys d'un 20 %. No podem 

donar més solucions provisionals a organitzacions que creen tre-
ball, generen riquesa i mantenen viu el teixit econòmic del poble. 
Per això, es mereixen una planificació a llarg termini, la qual cosa 
requereix més implicació de l'ajuntament en matèria de comerç i 
empresa. 
Recordem també que els pressupostos participatius va ser una pro-
posta que presentada pel nostre grup municipal i l'equip de go-
vern va votar en contra. Agraïm que hagen reconsiderat la seua 
posició i s'hagen adonat de les bondats d'una eina que funciona 
bé. 
Aquesta legislatura serà recordada com la de la ‘’pressa’’, perquè 
ens fan córrer i les presses no són bones per a ningú. Solen fer-nos 

cometre errors. Ens hem acostumat a 
tindre una setmana per a poder estu-
diar els pressupostos, quan es tarden 
mesos a preparar-los. No són els mi-
llors pressupostos per a aquest muni-
cipi, ens hauria agradat poder 
participar-hi i proposar alternatives al 
que no creiem adequat, que per a això 
està la democràcia. 
Finalment, agrair com sempre el treball 

i la dedicació de tot el teixit associatiu de Burjassot. Absoluta-
ment a tots. Gràcies per estar ací i gràcies per fer de Burjassot un 
poble meravellós. Bones festes de part de totes les persones que 
formem Totes Podem. 
                                                                                                              
                                                                                       
                                                                                        
 
                                                                                        María Muñoz Cuevas 
                                                                                 Portavoz Totes Podem 

maria.munyoz@burjassot.es

María Muñoz Cuevas 
Totes Podem

José Vicente Aguilar Zaragoza 
VOX

Com comptar en 650 paraules el treball 
que fem per a contribuir al bon funciona-
ment de Burjassot? 
Des de l'últim Butlletí Informatiu Munici-
pal (BIM) han passat 4 mesos i han passat 
coses en el món i al nostre poble que han 
d'esmentar-se. En primer lloc, reconèixer 
per segona vegada als professionals de la 
salut per haver aconseguit fer d'una malal-
tia mortal, una malaltia crònica i d'alguna 
forma ‘’manejable’’. Aquesta és la cara A 
de la humanitat. La cara B està a Ucraïna i 
no anem a fer cap comentari. Com veieu, 
benvolguda ciutadania el món ha canviat 
bastant en 4 mesos i al nostre poble, hem 
canviat alguna cosa? Algunes coses sí. 

Pronta 
recuperación 
a nuestro 
agente de la 
policía local

Som una eina de 
la democràcia

Finalizamos otro año atípico, los últimos años 
nos ha hecho replantearnos muchas de las cer-
tezas que creíamos fuertemente arraigadas, 
pero a la vez nos ha fortalecido como comuni-
dad, en lo que concierne a nuestro pueblo, 
hemos podido ver como se han realizado un 
plan de asfaltado de casi toda la población,  cam-
bio de las farolas por otras que supuestamente 
dan más cantidad de luz y a un coste energético 
menor, ya que son de tecnología Led, también 

Les nostres 
propostes milloren 
la qualitat de vida 

de la gent

Queremos 
desearle pronta 
recuperación a 

nuestro agente de 
la policía local 
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Modificación ordenanza 
tenencia de animales

El Pleno del mes de julio aprobaba la modificación de la Ordenanza 
Municipal reguladora sobre Tenencia de Animales. Dicha modifica-
ción se va ha realizado con el objetivo de mejorar la regulación sobre 
tenencia de animales en el municipio a la par que se pone en marcha 
la campaña de ADN canino. Dentro de las novedades que recogeDentro de las novedades que recoge  
la modif icación de la Ordenanza, la modif icación de la Ordenanza, se obliga a las propietarias y 
los propietarios de los canes a llevar una botella de agua para lim-
piar los orines de los perros y bolsas para excrementos, con el obje-
tivo de que la recogida y limpieza de los mismos se haga por parte de 
todas las personas que salgan a pasear a sus canes. Estas medidasEstas medidas  
van a redundarvan a redundar de manera positiva en la limpieza del municipio ya 
que, al depositar el agua en los orines, con el objetivo de limpiarlo, 
se evitan los malos olores y que otros canes orinen en el mismo sitio. 

El Consejo de Participación 
informa sobre el Presupuesto

El Salón de Plenos ha acogido una nueva sesión del Consejo 
de Participación Ciudadana de nuestro municipio en el que 
el Alcalde, Rafa García, acompañado de las y los técnicos 
del área económica del Ayuntamiento, ha informado sobre 
el borrador de los presupuestos del próximo año que, como 
informamos en la página siguiente, han sido ya aprobados 
por el Pleno Municipal. Dicho presupuesto asciende a cerca 
de 32 millones de euros y destaca porque presenta un ejer-
cicio eminentemente social con más del 60 por cien del 
mismo dedicado íntegramente a las y los vecinos de Burjas-
sot. De ello se deduce que, nuevamente, el Equipo de Go-
bierno apuesta por unos presupuestos sociales, con 
servicios para la ciudadanía y pensando siempre en ayudar 
a las y los vecinos del municipio desde todas las áreas de ac-
ción municipal. 

Casa Quitín y Camilo Miralles lleCasa Quitín y Camilo Miralles lle --
van cien años de excelencia en elvan cien años de excelencia en el   
comercio de Burjassot.comercio de Burjassot. Para conme-
morar este aniversario tan importante, 
desde la Concejalía de Comercio,desde la Concejalía de Comercio,   
dir igida por Rosa Coca,dir igida por Rosa Coca, a través de 
CEMEF, se llevaba a cabo un sencillo y a 
la vez emotivo homenaje en la Casa de 
Cultura con una exposición que realiza 
ba un paseo por la historia de estos 
dos tótems del comercio local. ParaPara  
nuestro municipio es un orgullonuestro municipio es un orgullo   
contar con estos dos comercioscontar con estos dos comercios   
centenar ios centenar ios que, dedicándose a 
cosas tan diferentes, han conseguido 
la excelencia, una desde el mundo de 
la hostelería y, la otra, tejiendo artícu-
los de seda cuya fama ha rebasado con 
creces las fronteras valencianas y na-
cionales. Los responsables de ambos 
negocios, Jairo, dueño de Casa Quitín y 
Fran, representante de la familia Mira-
lles, agradecieron el homenaje y el in-
terés mostrado por el Ayuntamiento.

Nuestros comercios centenarios

Tal y como informábamos en el número anterior de esta publi-
cación, el Ayuntamiento iba a poner en marcha la inscripción 
gratuita de los canes en el registro municipal que, una vez 
puesta en marcha la campaña, servirá de base para identificar 
los excrementos que se puedan encontrar en la vía pública. 
Durante los primeros días, cerca de 2.000 burjassotenDurante los primeros días, cerca de 2.000 burjassoten--
ses ses inscribieron a sus mascotas y, en la actualidad, dicha cifra 
sigue aumentando día a día mostrando el compromiso de la 
ciudadanía por mantener nuestro municipio limpio. 

Campaña ADN canino

El Colegio Mayor San Juan de Ribera, representado por su 
Director, Santiago Pons y por el Decano de los estudian-
tes, recibía el pasado mes de octubre, de manos del Al-
calde de Burjassot, Rafa García, la Medalla de Oro de la 
Ciudad. La concesión de la medalla se acordó, por unani-
midad del Pleno Municipal el pasado 25 de febrero de 
2020, tras la propuesta presentada por la Asociación de 
Vecinos del Barrio de Nucli Antic- l’Almara.  

Medalla de Oro de la ciudad

Desde la Concejalía de Servicios Municipales, dirigida por Manuel Pérez Menero, se ha llevado a cabo una mejora 
sustancial en el carril bici que transcurre paralelo al Parque de La Granja. Tras solicitar la ciudadanía que se mejo-
rara la seguridad del tramo que da con una de las puertas del parque, se ha procedido a repintar el carril bici y a 
poner unas vallas con el objetivo de que bicicletas o patinetes sigan obligatoriamente el camino marcado y no 
hagan una recta al llegar a la citada puerta. 

Mejoras del carril bici de La Granja
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Durante todo el mes de septiembre las calles de Burjassot han 
cambiado de fisonomía mejorando su asfaltado y, en algunos 
casos, también sus pasos de peatones gracias a la inversióngracias a la inversión   
cercana a los 700.000 euros del Consistor io dentro delcercana a los 700.000 euros del Consistor io dentro del   
Plan de Asfaltado municipal.Plan de Asfaltado municipal. Más de 30 calles se vieron afec-
tadas por el plan, contando ya con la renovación del pavimento, 
pasos de peatones y señalización vial. De igual manera y gra-
cias al Plan de Inversiones de Diputación 2022/2023,Plan de Inversiones de Diputación 2022/2023,   
y con un importe de 600.423,78 eurosy con un importe de 600.423,78 euros, en unas sema-
nas se van a iniciar las obras que van a renovar lasse van a iniciar las obras que van a renovar las   
aceras de buena parte de nuestras calles aceras de buena parte de nuestras calles y las que tie-
nen como objetivo mejorar las zonas de tránsito peatonal. 
Al cierre de esta edición, el proyecto se encontraba en fase 
de licitación, en concreto en el momento de presentación 
de ofertas y, una vez se adjudique, el plazo de ejecución de 
las obras será de unos ocho meses, aproximadamente. 

Desde el pasado mes de agosto, el Consistorio ha incorpo-
rado nuevo personal a la plantilla municipal o bien ha eje-
cutado modificaciones en puestos de trabajo de diferentes 
trabajadores. Los últimos en incorporarse han sido tres 
conserjes de centros educativos, un trabajador social, una 
psicóloga, tres técnicas de integración social, una educa-
dora social y un conserje de Ayuntamiento.

Incorporaciones plantilla 

Asfaltado, renovación de 
aceras y mejoras  
de accesibilidad 

La Plaza del Pouet ha comenzado su transformaciónPlaza del Pouet ha comenzado su transformación. 
Tras el apoyo de la ciudadanía a la peatonalización de este 
espacio histórico del municipio y aprovechando lasaprovechando las   
obras de mejora de la red de alcantar illado y pluobras de mejora de la red de alcantar illado y plu --
viales,viales, durante las próximas semanas la plaza va a sufrir 
una remodelación que culminará con la citada peatonali-
zación, con el consecuente beneficio para la ciudadanía 
que gana un espacio pensado para el disfrute sin presen-
cia de vehículos de tracción mecánica. Además, en las in-
mediaciones de la plaza, se han creado más espaciosse han creado más espacios   
de aparcamientode aparcamiento de los que actualmente existen y tam-
bién se generarán plazas para aparcar en la zona de la an-
tigua gasolinera. 

Mejora red de 
alcantarillado y pluviales 

de la Plaza del Pouet 

Presupuesto social para 2023

sostenible. La mejora en el servicio, para el que el Ayun-
tamiento ha duplicado su presupuesto, llegando a los 4 
millones de euros, ha supuesto también la renovación 
de los vehículos de limpieza que se están sustituyendo 
por maquinaria moderna, eficiente y no contaminante. 
En estos momentos todas las zonas de la población 
están cubiertas a diario en materia de limpieza, mejo-
rando ostensiblemente la esencia del municipio. 

Nuevo servicio de limpieza viaria
Desde el pasado mes de septiemel pasado mes de septiem --
bre nuestro municipio ya cuentabre nuestro municipio ya cuenta   
con el nuevo ser vicio de recocon el nuevo ser vicio de reco --
gida y limpieza viar ia en el quegida y limpieza viar ia en el que   
se ha duplicado el número dese ha duplicado el número de   
operar ios operar ios y con el que se ha mejo-
rado sus prestaciones para avanzar 
hacia una Burjassot más limpia y 

cado íntegramente a servicios para las  vecinas y los veci-
nos del municipio. El incremento del presupuesto, cer-
cano al 12%, con respecto al del pasado año, se debe a 
un aumento de los ingresos urbanísticos por futuros pro-
yectos que se van a realizar en nuestro término munici-
pal, a un aumento  de las subvenciones finalista de la 
Servicios Sociales Generales (Contrato Programa), a la 
posibilidad de financiación dada la buena salud econó-
mica y reducida deuda que tiene el Ayuntamiento y a una 
mayor participación en los tributos del Estado, de la Ge-
neralitat Valenciana y Diputación de Valencia. 

El Ayuntamiento ha aprobado los 
presupuestos para el ejercicio del 
202; unos presupuestos que asunos presupuestos que as --
cienden a 32.382.789 euros ycienden a 32.382.789 euros y   
que destacan por su marcado caque destacan por su marcado ca --
rácter social, rácter social, cuyos gastos siguen 
suponiendo casi el 40% del presu-
puesto total de la Corporación, 
siendo la cantidad cercana a 13 mi-
llones de euros. De la totalidad del 
presupuesto, más del 60% está dedi-

Mejoras en los parques infantiles
Desde el pasado mes de octubre, desde la Concejalía de desde la Concejalía de  
Servicios Municipales, dir igida por Manuel PérezServicios Municipales, dir igida por Manuel Pérez   
Menero, se han realizado diferentes mejoras en lasMenero, se han realizado diferentes mejoras en las   
zonas de ocio para las y los peques de nuestro muzonas de ocio para las y los peques de nuestro mu--
nicipionicipio. El Parque de La granja, de la Plaza de la Concor-
dia, de la zona de la calle Alfarería o de la calle México ya 
han visto renovado su suelo por nueva estructura de cau-
cho y, en muchos casos, la renovación y ampliación de los 
elementos de juego. Además, desde el Ayuntamiento se 
han ubicado también juegos inclusivos pensando en los 
niños y jóvenes que tienen algún tipo de discapacidad y 
que, ahora, podrán hacer uso de los juegos sin barreras. 
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Acciones 
comerciales

A lo largo de estos meses se han des-
arrollado diferentes reuniones y ac-
cione comerciales de dinamización 
local. Desde la participación en el Día 
del Comercio Local, pasando por la 
reunión del Consejo de Comercio Mu-
nicipal o el Mercado de proximidad y 
precios justos. 

Feria de Comercio y Hostelería
Un año más, comerciantes y hosteleros se han unido, 
junto a la Concejalía de Comercio y Mercados y CEMEF, 
para celebrar la Feria del Comercio y la Hostelería que, 
nuevamente, tenía lugar en el Parque de La Granja y 
que ha sido un éxito total de asistencia. Las vecinas y 
los vecinos de Burjassot disfrutaron de la Feria ha-
ciendo sus compras en el mejor enclave. 

Curso de escaparatismo
12 comercios de Burjassot han tenido la oportunidad de 
participar en un curso de escaparatismo organizado 
desde el Consistorio con el objetivo de mejorar la imagen 
de sus negocios. Las y los participantes han recibido con-
sejos y recomendaciones para crear escaparatesrecomendaciones para crear escaparates 
atractivos, que llamen la atención de los viandantes y que 
sean un reclamo de sus productos para los compradores.   

Acciones sociales
Desde la Concejalía de sanidad, dirigida por Isabel MªConcejalía de sanidad, dirigida por Isabel Mª  
MoraMora, el Centro Socioeducativo Díaz Pintado acogía un se-
minario sobre salud mental que contó con una gran acepta-
ción por parte de las y los participantes. Asimismo, desde 
la Concejalía de Mayores, dirigida por Mª Ángeles NaConcejalía de Mayores, dirigida por Mª Ángeles Na--
varrovarro, continúa desarrollándose el programa reMIND que 
busca mejorar la calidad de vida y el bienestar tanto de las 
personas con demencia como de las personas cuidadoras.

El Pleno del Ayuntamiento aprobaba en 
el mes de noviembre el hermanamiento 
entre la ciudad de Irpin (Ucrania) y la 
ciudad de Burjassot. La citada ciudad 
ucraniana es una de las que peor parte 
se llevó de la agresión armada e invasión 

Hermanamiento con Irpin
de Rusia en marzo y que a día de hoy aún continúa en Ucrania. 
Ante esta situación, Irpin ha manifestado su voluntad de her-
manamiento con Burjassot para fortalecer las asociaciones y el 
entendimiento entre ambas ciudades, teniendo en cuenta que 
Burjassot es un municipio con importantes servicios públicos 
en materia de educación, sanidad, cultura o deporte.

El Pleno municipal ha aprobado la 
moción presentada por Compromís 
contra todo tipo de actitudes y agre-
siones machistas y la violencia se-
xual en general. Asimismo, también 
ha aprobado dos adhesiones, la pri-
mera, a la estrategia de promoción 
de la salud y prevención del sistema 

Mociones y adhesiones del Pleno
nacional de salud del Ministerio de Sanidad y, la segunda,  
a la Declaración Institucional de la Federación Esa la Declaración Institucional de la Federación Es--
pañola de Municipios y Provincias con motivo de lapañola de Municipios y Provincias con motivo de la   
celebración del Día Internacional del Orgullocelebración del Día Internacional del Orgullo   
LGTBILGTBI. También se aprobó la moción presentada por el 
grupo municipal Totes Podem, para potenciar el patrimo-
nio cultural y la presentada por Ciudadanos para la me-
jora de la red de baños públicos en el municipio.  
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Comptant amb la col·laboració de l'associació d'Amics 
del Col·legi Major i del propi Col·legi Major Sant i del propi Col·legi Major Sant   
Joan de Ribera, aquest pulmó verd del nostre muJoan de Ribera, aquest pulmó verd del nostre mu --
nicipi acollia un matí de jocsnicipi acollia un matí de jocs, contacontes i diversió 
per als xiquets de la casa. Una activitat l'objectiu de la 
qual és dinamitzar i donar a conéixer aquest jardí tan 
espectacular de Burjassot.

La Terrassa d'Estiu, el projecte de cinema a l'airel projecte de cinema a l'aire   
lliure que té lloc a l'Auditor i de la Casa de Culturalliure que té lloc a l'Auditor i de la Casa de Cultura 
durant els mesos de juliol i agost, tancava les seues por-
tes amb unes immillorables xifres de públic. Quasi 6.000Quasi 6.000  
persones han pogut gaudir d'algunpersones han pogut gaudir d'alguna de les estrenes 
que ens ha oferit la seua cartellera. Quant als títols més 
taquillers de la Terrassa d'Estiu, s'emporta la palma el ter-
cer lliurament de Padre no hay más que unoPadre no hay más que uno, protago-
nitzada per Santiago Segura i Toni Acosta, que que 
aconseguia reunir a 1.535 espectadors i espectadores.  

6.000 espectadors a la 
Terrassa d’Estiu

Activitat infantil al Castell

Des d'el mes de juliol passat, i i gràcies a la donació del veí de 
Burjassot Olegario Torres Salvachúa, en una de les vi Olegario Torres Salvachúa, en una de les vi--
trines de la Biblioteca d'Adults es pot contemplar unatrines de la Biblioteca d'Adults es pot contemplar una  
col·lecció de primeres edicions de diferents obres decol·lecció de primeres edicions de diferents obres de  
Blasco Ibáñez. Blasco Ibáñez. La Biblioteca ha rebut els exemplars de 
mans del propi Olegario que li'ls ha entregats al Regidor de 
Cultura i Joventut, Javier Naharros, el qual ha agraït enorme-
ment la donació, donat el seu gran valor històric i cultural. 

Llibres Blasco Ibáñez

El nostre Ajuntament ha rebut una subvenció de 18.000 
euros per a millorar les instal·lacions de l'arxiu munici-
pal. La millora ha suposat que el sitema de control de 
temperatura i humitat de l'arxiu municipal siga con-
forme a les necessitats de l'espai. La subvenció deLa subvenció de   
18.000 euros18.000 euros l'ha rebuda el Consistori de la Conselle-
ria d'Educació, Cultura i Esport.

Subvenció arxiu municipal

Biblioparc
Durant els mesos d'octubre i novembre, s’ha 
posat en marxa, amb gran èxit de participa-
ció,  el projecte de Biblioparcel projecte de Biblioparc per a fomen-
tar l'hàbit lector i acostar les Biblioteques 
Municipals a la ciutadania, oferint-li una cui-
dada programació cultural a més de poder 
prestar o retornar llibres.

Premi Salva Rocher
El burjassoter Salva Rocher ha sigut guardonat amb el 
Premi al Millor Ballarí 2022 en els V Premis de les Arts Es-
cèniques Valencianes per l'espectacle “Entre nosotros”, 
portat a escena per Marroch, la seua pròpia companyia. 
La burjassotera Jessica Martín també estava nominada 
com a millor ballarina però no va poder fer-se amb el 
guardó. Enhorabona als dos per la vostra carreraEnhorabona als dos per la vostra carrera.

Activitat de les nostres biblioteques
Les nostres Biblioteques han celebrat el Dia de les Escriptores i de les Biblioteques amb el lliurament dels di-
plomes als més lectors de l'any i les lectures de les components del Club de Lectura i del grup de teatre Pa-
raules i Dones. Els diplomes per als més lectors han sigut per a Antonio Cañadas Soler,Antonio Cañadas Soler, amb 71 préstecs a 
la Biblioteca d'Adults, i per a Simratnoor Singh Kaur Simratnoor Singh Kaur que, amb tan sols huit anys ha realitzat 39 préstecs. 

Noves aules d’oci
Des de fa uns mesos, la Casa de Cultura compta ambla Casa de Cultura compta amb   
dues noves sales dedicades a l'oci de la poblaciódues noves sales dedicades a l'oci de la població   
més jove de Bur jassotmés jove de Bur jassot. Tots dos espais han adquirit 
nova vida convertint-se en àmplies sales il·lustrades pels 
artistes plàstics locals Mawe i Xemayo. D'una banda està 
la sala polivalent i multidisciplinària i, de l’altra, la zona 
d'oci alternatiu ambs jocs de taula. 
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El nostre Ajuntament s'ha unit a la 
commemoració del Dia del Trasdel Dia del Tras --
torn per Dèf icit d'Atenció i Hipetorn per Dèf icit d'Atenció i Hipe --
ractivit at al  cost at de membresractivit at al  cost at de membres   
d’APNADAH,d’APNADAH, l'Associació de Pares 
de Xiquets i Adolescents amb Dèficit 

Commemoració dia de la diabetis i del TDAH
d'Atenció i Hiperactivitat, i al Dia Mundial de la Diaal Dia Mundial de la Dia --
betis, col·laborant aquesta vegada amb l'Associabetis, col·laborant aquesta vegada amb l'Associa --
ció de Diabètics de Bur jassot (ADB)ció de Diabètics de Bur jassot (ADB). Totes dues 
entitats han comptat, en tot moment, amb el suport i 
col·laboració de la Regidor ia de Sanit at, dir igidaRegidor ia de Sanit at, dir igida   
per Isabel María Moraper Isabel María Mora. 

Accions contra la violència de gènere
El nostre municipi s'ha bolcat, un any més, en la commemoració del 25 de novembre, Dia internacional de l'e-
liminació de la violència contra la dona. La xarrada d'Ana Bernal, l'espectacle MigrareLa xarrada d'Ana Bernal, l'espectacle Migrare, que va deixar a 
totes i tots els presents sense paraules, la lectura del manifest reivindicatiula lectura del manifest reivindicatiu, elaborat amb la col·laboració 
del Fòrum de participació per la Igualtat de Gènere i la XII Volta a Peu contra la Violència de gènereXII Volta a Peu contra la Violència de gènere van 
reunir desenes de burjassoters que van mostrar la seua repulsa davant aquesta mena de violència.

El Parc de la Granja, de mans de la Regidoria de Prode mans de la Regidoria de Pro--
tecció i Drets de la Infància, dir igida per Yolandatecció i Drets de la Infància, dir igida per Yolanda   
AndrésAndrés, es convertia en una gran fira el mes de novem-
bre passat per a commemorar el Dia Universal de les Xi-
quetes i els Xiquet, al costat dels aniversaris de 
l'adopció de la Declaració Universal dels Drets de la In-
fància (1959) i l'aprovació de la Convenció dels Drets 
del Xiquet (1989). Emmarcada en el Projecte de Burjas-
sot Ciutat Educadora, la fira va tindre espais i temps 
per als contacontes i per a les animacions; tallers de 
coeducació i també un taller de fabricació de bombo-
lles de sabó. No faltà l'espai per a la multiaventura, els 
jocs gegants i la batucada, a més de sortejos i regals al 
llarg del dia a més de la lectura dels Drets de la Ina més de la lectura dels Drets de la In--
fància.fància. Gràcies a totes i tots per participar!

Tot un èxit de la II Fira de la 
Infància i l’Adolescència

Celebració dia de la 
Policia Local i Nacional

L'auditori de la Casa de Cultura i el Saló de Plens del 
nostre Ajuntament han acollit, respectivament, la ce, la ce --
lebració del Dia de la Policia Local i dels Àngelslebració del Dia de la Policia Local i dels Àngels   
Custodis, dia de la Policia Nacional.Custodis, dia de la Policia Nacional. En el primer 
dels casos, l'aigua no va entelar una jornada festiva 
per a la plantilla de Burjassot els components de la 
qual van rebre, merescudament, diferents reconeixediferents reconeixe --
ments i medalles atorgades pel Consistor i bur jasments i medalles atorgades pel Consistor i bur jas --
soter.soter. 

Gran jornada d’educació
L'antic Mercat Municipal ha acollit la celebració de les I 
Jornades d'Educació, com a commemoració del Dia Indel Dia In --
ternacional de Ciutat Educadoraternacional de Ciutat Educadora. Les jornades han 
sigut tot un èxit de participació i, des de l'àrea d'educa-
ció, dir igida per Manuela Carrerodir igida per Manuela Carrero, agraeixen la gran 
faena realitzada per part de tots els ponents. Tota la co-
munitat educativa de Burjassot va quedar molt contenta 
amb les jornades i amb el que en elles se'ls va ensenyar
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Agost i setembre han sigut mesos 
d'intensa activitat festiva en el nos-
tre municipi. De les festes enDe les festes en   
honor a Sant Roc, passàvem a leshonor a Sant Roc, passàvem a les   
festes en honor a Sant Miquel i afestes en honor a Sant Miquel i a   
la nostra Patrona, la Mare de Déula nostra Patrona, la Mare de Déu   
de la Cabezade la Cabeza. Un any més, i després 
de recobrar la normalitat, les Clava-
ries s'han bolcat a oferir dies festius, 
emocionants i activitats per a tota la 
ciutadania que ha pogut gaudir de 
dos mesos intensos en els quals la 
pólvora i la música tampoc han faltat 
als carrers de Burjassot. 

Les nostres 
festes

La Pineda de la Casa de Cultura tornava acollir la cele-
bració del Dia de la Comunitat Valenciana. Les Clava-
ries i les associacions s'unia, després de dos anys en 
què la festa no podia celebrar-se en el citat espai, per 
a, comptant amb la col·laboració de la Regidoria de 
Festes, dirigida per Manuel Pérez Menero, celebrar 
com es mereix aquest dia tan important per a les va-
lencianes i els valencians. 

Festivitat del 9 d’Octubre

Activitats Nadal 2022/2023
sical “El aprendiz de brujo” arribarà al Tívoli el 26 de des-
embre i, com és tradicional, la Bur jajove la Bur jajove omplirà de 
festa la Casa de Cultura del 2 al 4 de gener. No faltarà la 
peque disco, els tallers i el campionat d'escacs sense 
oblidar-nos de l'espectacle musical Beatles for KidsBeatles for Kids. 
Com a colofó a la programació nadalenca, la vespradala vesprada  
del 5 de gener no faltaran a la seua cita amb les xidel 5 de gener no faltaran a la seua cita amb les xi--
quetes i els xiquets de Bur jassot quetes i els xiquets de Bur jassot els Reis Mags que, 
per segon any, els rebran al Parc de la Granja perquè pu-
guen donar-los les seues cartes i explicar-los tot el que 
els han demanat enguany.  

Totes les àrees que componen l'Ajun-
tament estan acabant de perfilar les 
activitats nadalenques que, des deldes del   
22 de desembre, faran que xico22 de desembre, faran que xico --
tets i majors gaudim d'una matets i majors gaudim d'una ma --
nera molt especial aquestesnera molt especial aquestes   
dates. D'una banda, el citat dia,dates. D'una banda, el citat dia,   
Papa Noel Papa Noel avançarà la seua visita a 
Burjassot perquè les i els xiquets més 
ressagats puguen entregar-los les 
seues cartes de desitjos. A més, el Mu-

Amb molta il·lusió, amb molt d'es-
forç i amb les ganes d'ajudar en tot 
el possible a la lluita contra el càn-
cer, la Falla Nàquera- Lauri Volpi ce-
lebrava el seu tradicional Mercat 

Mercat Medieval solidari Falla Nàquera
Medieval la recaptació del qual s'ha entregat a la Junta 
Local contra el Càncer. Des d'aquestes línies, donem 
l'enhorabona a la Comissió per la gran faena que realit-
zen en cada edició i els animem que no perden la 
il·lusió de continuar apostant per aquesta causa. 
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Más de 1.700 matrículas en las Escuelas Deportivas
No ha podido empezar mejor el curso 2022/2023 en 
las Escuelas Deportivas Municipales. El proyecto deEl proyecto de   
la Concejalía de Depor tes, dir igida por Juanla Concejalía de Depor tes, dir igida por Juan  
Gabr iel Sánchez, arrancaba el pasado mes deGabr iel Sánchez, arrancaba el pasado mes de   
octubre con más de 1.700 personas matr iculaoctubre con más de 1.700 personas matr icula --
dasdas en el conjunto de opciones deportivas ofrecidas 
este año. Zumba, baile de mayores, fútbol sala, pila-

tes, baloncesto, balonmano...todas las disciplinas 
han contado con un lleno absoluto. Desde el área de 
deportes recuerdan que en el mes de febrero de 
2023 se volverá a abrir el plazo de matrícula en los 
cursos en los que haya vacantes. Toda la información 
sobre la misma se podrá consultar en la web munici-
pal, www.burjassot.org. www.burjassot.org. 

Burjapower, imparable
Además de colaborar en la marcha del RunCáncer y en la 
Volta a Peu contra la Violencia de Género, Burjapower no 
faltaba a su cita con la Media Maratón y la Maratón de Va-
lencia donde tuvieron un punto de animación. 

Premis Pintura El Piló
El guanyador del Premi Ciutat de Burjassot ha sigut RaRa --
fael Santacreu Díaz,fael Santacreu Díaz, per la seua obra “Paisaje coti-
diano” i, el guanyador del Premi González-Vergara ha 
sigut José Alabadí CabrellesJosé Alabadí Cabrelles, per la seua obra “La invo-
lución”. Enhorabona als dos artistes!  

Ainhoa alguacil
La bur jassotense Ainhoa Alguacil Amoresbur jassotense Ainhoa Alguacil Amores se procla-
maba, el pasado mes de noviembre junto a sus compañe-
ras de la Selección Española sub-17, Campeona delCampeona del   
MundoMundo. Desde esta publicación te damos la enhorabuena 
y esperamos que sigas cosechando muchos éxitos. 

Han sido meses intensos para la Junta Local contra el Cáncer  Junta Local contra el Cáncer de 
nuestro municipio que lograba recaudar 6.700 euros en su marcha 
RunCáncer en la que decenas de burjassotenses salieron a la calle. Ade-
más, unos días antes del cierre de esta edición del BIM, celebraban su 
tradicional cena anual solidaria en la que también recibieron la recau-
dación del Mercado Medieval de la Falla Náquera- Lauri Volpi. 

Lucha contra el cáncer

El Pabellón Cubierto ha acogido la presenta-
ción de los diferentes equipos que estadiferentes equipos que esta   
temporada conforman el Bur jassot CB.temporada conforman el Bur jassot CB. 
Todas y todos los presentes pudieron com-
probar la gran salud del baloncesto en nues-
tro municipio y las decenas de jugadoras y 
jugadores que, cada semana, defienden el 
nombre del club  y, con ello, el de Burjassot, 
en cada una de las competiciones en las que 
participan. 

Burjassot CB
L’Entitat Cultural Valenciana “El Piló” ha celebrat elha celebrat el  
Dia de la PilotaDia de la Pilota en el que es va jugar una partida de 
demostració de Raspall i el VI Trofeu de Galotxa El 
Piló. Per la vesprada es va celebrar la V Dansà de Bur-
jassot, organisada pel Grup de Danses El Piló, acom-
panyats per l'Escola de Tabal i Dolçaina El Piló, Grup 
de Danses Ball de Torrent, Grup de Danses de Cheste, 
Grup de Danses Barri de la Llum, Escola de Danses de 
Quart, Grup Ball Ronda d'Aldaya, Grup Danses Sant 
Roc de Paiporta i el Poblet de Godella.

Dia de La Pilota

Bronce para ADERES Burjassot
Aderes Burjassot ha conseguido un 
nuevo éxito deportivo. El club se ha 
subido al podium consiguiendo la mela me--
dalla de bronce en el Campeonatodalla de bronce en el Campeonato  
de España de baloncestode España de baloncesto para per-
sonas con diversidad funcional inte-
lectual. El esfuerzo de los jugadores, 
entrenadores, cuerpo técnico y de las 
propias familias de todos ellos ha 
hecho posible este gran triunfo que se 
han traído a Burjassot. ¡Sois unos¡Sois unos  
CAMPEONES!CAMPEONES!

 I Burjassot x animals
La Concejalía de Bienestar Animal, diConcejalía de Bienestar Animal, di--
rigida por Juan Manuel Hernando,rigida por Juan Manuel Hernando, con-
tando con la colaboración de la Sociedad 
Protectora de Animales de Burjassot 
(SPAB) ha organizado el “Burjassot x ani-
mals”, junto a la I Burjacan y las jornadas 
de Agility. Gran fin de semana con éxito de 
participación en todas las actividades. 
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Amb l'objectiu d'ajudar als nostres majors en l'ús d’internet, d'assessorar-los a l'-
hora de relacionar-se amb l'administració pública a través dels seus telèfons mòbils 
o de realitzar les seues gestions bancàries a través de qualsevol dispositiu es de la 
Regidoria de Majors, dirigida per Mª Ángeles Navarro, es desenvolpuva una jornada 
formativa que arribava de mans de la Conselleria d’Hisenda i Model Econòmic.

En aquests dies s'ha clausurat el Tallerel Taller  
d'Ocupació Agenda 2030, promogutd'Ocupació Agenda 2030, promogut  
pel nostre Ajuntament i que ha fetpel nostre Ajuntament i que ha fet  
un treball excepcional en els cenun treball excepcional en els cen--
tres educatius.tres educatius. Han sigut innombra-
bles les accions que han realitzat i la gran 
faena de conscienciació, al costat de la 
comunitat educativa de Burjassot, de la 
importància de consumir aigua de l'ai-
xeta en lloc d'aigua embotellada amb la 
campanya #únetealacorriente.#únetealacorriente.

Els nostres majors usen les noves tecnologies

Taller Agenda 2030

Burjassot s'ha adherit, per acord plenari, a l'Estratègia de promoció dea l'Estratègia de promoció de   
la Salut i  prevenció del Sistema Nacional de Salut del Minister i dela Salut i  prevenció del Sistema Nacional de Salut del Minister i de   
Sanitat (EPSP).Sanitat (EPSP). Aquesta estratègia treballa en la promoció de la salut i la 
prevenció, amb l'objectiu de guanyar anys de vida en bona salut i lliure de 
discapacitat. 

Estratègia de promoció de la Salut Aprovat el calendari impositiu per a 2023

Última ullada

El nostre municipi acollia una jornada dedicada íntegrament a l'aigua que perse-
gueix donar compte de la tecnologia d'avantguarda, la digitalització i les eines 
que s'empren per a assegurar una gestió sostenible. El cas d'èxit de Burjassot ha 
promogut que siga el nostre municipi qui haja acollit aquesta trobada.

Coincidint amb l'inici del curs escolar, 
Af ivan Bur jassot celebrava el  seuAf ivan Bur jassot celebrava el  seu   
aniversar i  desenvolupantaniversar i  desenvolupant diferents 
accions per a donar a conéixer la gran 
faena que es realitza des de l'entitat i 
també per a ajudar a les persones que 
pateixen la malaltia. Diferents xarraDiferents xarra --
des i  una jornada de trobada en eldes i  una jornada de trobada en el   
Tívoli Tívoli van centrar uns dies de gran ac-
tivitat per a l'entitat que, en aquestes 
dates, també està desenvolupant ta-
llers relacionats amb el Nadal. Gran 
treball d’una de les entitats més dinà-
miques de Burjassot. 

Burjassot, exemple en la gestió de l'aigua

Activitats 
d’Afivan

L'Ajuntament ha publicat en el Portal de Transparència, el calendari fiscal 
per a l'exercici econòmic del pròxim any. Així, els períodes de cobrament en 
voluntària dels tributs municipals, que tenen un caràcter periòdic, es poden 
consultar en el citat por tal o bé a la web municipal,en el citat por tal o bé a la web municipal,   
www.bur jassot.orgwww.bur jassot.org, en la secció de notícies.

Aprovat el Pla d'Infància
El Ple Municipal, en la  seua sesen la  seua ses --
sió  ordinàr ia  del  mes de nosió  ordinàr ia  del  mes de no --
vembre ha aprov at  el  Plavembre ha aprov at  el  Pla   
d'Infància  Municipal,d'Infància  Municipal,  elaborat 
pels tècnics municipals especialis-
tes en la matèria que han fet una 
gran faena, junt a les xiquetes i 
eles xiquets de Burjassot. L'objec-
tiu d'aquest Pla és promoure i im-
pulsar el benestar de la infància, 
sent les xiquetes i els xiquets els 

Pressupostos participatius
protagonistes indiscutibles d'a-
quest. Impulsar  el  dre t  al  joc,Impulsar  el  dre t  al  joc,   
complir  els  seus dretscomplir  els  seus drets, garantir 
la seua autonomia retornant-los 
la ciutat i promoure la seua parti-
cipació en el dia a dia del muni-
cipi són les línies principals 
d'actuació del pla. Així, Burjas-
sot, continuarà consolidant les 
seues polítiques integrals destina-
des a la infància.  

Aquest exercici, els Pressupostosels Pressupostos   
Par ticipatius del nostre muniPar ticipatius del nostre muni --
cipi han suposat la realitzaciócipi han suposat la realització   
de diferents millores i  accionsde diferents millores i  accions   
per par t del Consistor i,  des deper par t del Consistor i,  des de   
l'àrea de Par ticipació Ciut al'àrea de Par ticipació Ciut a --
dana, dir igida per Yolanda Andana, dir igida per Yolanda An --
drésdrés. Al tancament d'aquesta 
edició, la creació d'una zona lliure 
de cotxes enfront de l'IES Vicent 
Andrés Estellés estava pràctica-

ment f inalitzada i anaven molt 
avançats els estudis i treballs perper   
al desenvolupament de la restaal desenvolupament de la resta   
de projectes pendents:de projectes pendents: un monò-
lit d'escalada al Parc La Granja, les 
millores al Parc María Marzo i en el 
Gos Park de María Ros i la ubicació 
del mural Estellés per píxels. EnEn --
guany han sigut 136.000 eurosguany han sigut 136.000 euros 
els que s'han destinat als Pressu-
postos Participatius.  
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Gràcies, Agrupació Musical
Mesos intensos, molt d'esforç i el resultat no va poder ser millor. L'Agrupació Musical Los Silos viatjava f insL'Agrupació Musical Los Silos viatjava f ins   
a Kerkrade amb totes les il·lusions posades a realitzar un gran paper en el cer tamen a Kerkrade amb totes les il·lusions posades a realitzar un gran paper en el cer tamen i, el va fer. Les i els 
components de l’Agrupació van tornar a casa amb una medalla d'or (88, 83 punts) i setena classificació en la secció 
primera de Bandes de Música i amb la millor interpretació solista de l'obra obligada pel certamen per a Iván Albert, 
al bombardí. A més, el mes de novembre, van homenatjar la seua Patrona, Santa Cecilia i ens van fer gaudir a tots 
de la música de banda. Sou genials!

Gran celebració de les 
Bodes d’Or 

A la ciutadania

que trenquen el mobiliari urbà, el 
pinten, embruten els parcs i els ca-
rrers...amb el seu comportament, tot 
Burjassot ix perjudicat. Entre tot, un 
Burjassot Sostenibles és possible. 

que ja està conscienciada de la impor-
tància de recollir els excrements ca-
nins, pensant en el benefici sanitari i 
de neteja per a tot el municipi. Grà-
cies per col·laborar en aquesta tasca 
amb el Consistori. 

Cara 

Als desconsiderats

Creu

Mini Notícies

Signatura de convenis

El  nostre Ajuntament, en la figura de 
l’Alcalde, ha signat en aquests mesos 
diferents convenis de col·laboració. 
Concretament, la signatura s'ha realit-
zat amb Afivan, Escola Valenciana iAf ivan, Escola Valenciana i   
l'Associació de Professionals dell'Associació de Professionals del   
Centre Ocupacional Los Silos.Centre Ocupacional Los Silos. El 
compromís del Consistori és col·labo-
rar, en la mesura de les seues possibili-
tats, amb les activitats que 
desenvolupen les citades entitats.

Va ser una vesprada emotiva, divertida i molt especial per a les 52 parelles que enguany s'han animat a celebrar les seues 
Bodes d'Or amb el nostre Ajuntament. El Tívoli va acollir un dels actes més bonics que realitza al llarg de l'any el Consistori 
en el qual les parelles van estar acompanyades dels seus familiars i amics. Cadascuna de les parelles va rebre, de mans dede mans de   
l'Alcalde, Rafa García, i de la Regidora de Majors, Mª Ángeles Navarrol'Alcalde, Rafa García, i de la Regidora de Majors, Mª Ángeles Navarro, un marc de plata gravat i una rosa. Que visca 
l'amor i per 50 anys més de vida en comú!


